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Zostanie zakupione wyposażenie i sprzęt do
Oddziału Chirurgii włoszczowskiego szpitala

Starosta Włoszczowski  Dariusz Czechowski,  Wicestarosta Łukasz Karpiński  i  Skarbnik Powiatu Agnieszka Górska
podpisali z Dyrektorem ZOZ Włoszczowa Rafałem Krupą i Główną Księgową ZOZ Krystyną Banaczkowską umowę na
dofinansowanie  zadania  inwestycyjnego  pn.  „Zakup  sprzętu  i  wyposażenia  medycznego  na  potrzeby  Oddziału
Chirurgii”.

Przy podpisaniu umowy obecni byli: Przewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego Zbigniew Matyśkiewicz,
Członkowie Zarządu Powiatu Małgorzata Gusta i Rafał Pacanowski oraz Burmistrz Gminy Włoszczowa Grzegorz
Dziubek.

Umowa obejmuje dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Zakup sprzętu i wyposażenia medycznego na potrzeby
Oddziału Chirurgii” w wysokości 455 422,00 zł.

Za te pieniądze zostaną zakupione m.in.:
 
- system komputerowy na Oddział Chirurgii,  
- szafy medyczne na leki dwudzielne,
- szafy medyczne na leki jednodrzwiowe,
- wózki zabiegowe,
- parawany medyczne – teleskopowe,
- parawany medyczne na kółkach,
- krzesła medyczne,
- chłodziarki farmaceutyczne,
- łóżka elektryczne z materacami,
- szafki przyłóżkowe,
- wózek serwisowy do mycia i dezynfekcji,
- wózek na odpady lub brudną bieliznę,
- dozowniki mydła,
- dozowniki płynu dezynfekującego,
- wyposażenie: zestawy mebli, krzesła itp.
 

Dzięki przekazanym środkom będziemy mogli sfinalizować zakup tego sprzętu. Jesteśmy już po
przetargu. W maju planujemy otwarcie inwestycji. Myślę, że od połowy maja lub na początku czerwca
będziemy mogli przyjmować pacjentów w nowych murach. To wielka sprawa dla naszego szpitala –
mówił dyrektor placówki Rafał Krupa, dziękując Zarządowi Powiatu za wsparcie.

Gdy rozpoczynaliśmy kadencję mówiliśmy, że naszym priorytetem jest zdrowie i szpital. Nie byłoby to
możliwe, gdyby nie pomoc samorządów, między innymi gminy Włoszczowa, która umarza podatki
naszego szpitala. Dziękujemy panu dyrektorowi za prowadzenie ZOZ-u, nie jest to łatwa sprawa –
podkreślał starosta Dariusz Czechowski.

Szpital od zarania dziejów był dla nas ważny, bo nie ma ważniejszej inwestycji, jak inwestycja w
zdrowie – dodał Zbigniew Matyśkiewicz, przewodniczący Rady Powiatu.


